
 

Aan de gemeenteraadsleden 
Els Baeten, schepen 
Marc Boogers, schepen 
Jan Van Rompuy, commissiesecretaris 
Koen Goor, Cipal 
Melanie Ryckaert, lokale economie 
Dien Haemhouts, lokale economie 
Cedric Heerman, Ruimtelijke Ordening 
Greet De Clerck, directeur SAMWD 
Ives Van Bouwel, projectmanagement 
Lieve Dauginet, mobiliteit 
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    Commissie 4  Jan Van Rompuy  donderdag 16 mei 2019 
 telefoonnummer  faxnummer  e-mail   
 014 44 33 42  014 43 92 75  jan.vanrompuy@turnhout.be 

 
 
 
 
Commissie 4 
 
 
Geachte mevrouw 
Geachte heer 
 
 
Wij nodigen u vriendelijk uit op de vergadering van commissie 4.  Deze vindt plaats op woensdag 22 
mei  2019 om  19:30  uur in zaal ’t Hert van het Stadskantoor. 
 
Agenda: 

 Goedkeuring verslag vorige vergadering 

 AV Cipal 

 AV Iveka 

 AV Pidpa 

 Statutenwijziging EVA vzw Centrummanagement 

 Jaarrekening Centrummanagement 

 Kunstkuur 

 Zaak van de wegen, inbreidingsproject Tichelarijstraat 

 Aanvullende reglementen op de politie van het wegverkeer 

 Korte termijn aanpak kruispunt R13-N19 door AWV  

 Samenwerkingsovereenkomst voor de uitvoering van de mobiliteitsstudie Noorderkempen 

 Samenwerkingsovereenkomst voor het uitvoeren van een pilootproject met drone technologie in 
Turnhout tussen Stad Turnhout, AZ Turnhout en Skeyes 

 Vraag van raadslid Peter Roes: 
Vorig jaar met de verhuis van de academie's naar de Brepols site werd op een commissie 
aangehaald dat er voor Dynamo bepaald de ceramiek afdeling nog geen locatie was gevonden. Is 
hier intussen een oplossing voor deze mensen gevonden of komen die eind van dit schooljaar op 
straat te staan.Graag antwoord van de schepen. 

 Vraag van raadslid Reccino Van Lommel: 
Infobeeldschermen stadskantoor. 



Andersvaliden met een visuele handicap ondervinden problemen bij het lezen van de 
infobeeldschermen op het stadskantoor. De Brailleliga zou in het verleden een aanbod hebben 
gedaan om een aantal tips te komen toelichten. Welke actie voorziet de schepen van ICT om 
tegemoet te komen aan de vraag van andersvaliden met een visuele handicap zowel in het 
stadskantoor als de andere beeldschermen in onze stad? 

 Punten agenda gemeenteraad 

 Uit het college 
 
Met vriendelijke groeten 
 
Wannes Starckx 
Commissievoorzitter 
 
 
 
 


